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Uznesenie Mestského zastupiteľstva v Nitre č. 303/2024 - MZ zo dňa 05.09.2024 

 
K bodu: Návrh vzájomnej spolupráce a finančnej spoluúčasti medzi Základnou školou, 
Fatranská ul., Nitra a spoločnosťou FC Nitra, a.s. pri modernizácii vonkajšieho areálu 
ZŠ za účelom vybudovania a spoločného užívania novej športovej infraštruktúry – 
futbalového ihriska  
 
 
Kontrola na zasadnutie Mestského zastupiteľstva dňa 29. 5. 2025 
 

I. 
Mestské zastupiteľstvo v Nitre 
o d p o r ú č a 
riaditeľke ZŠ Fatranská, Fatranská ul.č.14, Nitra 
zabezpečiť uzatvorenie zmluvy o vzájomnej spolupráci v zmysle Bodu 1 
a 
v zmysle bodu II. A bodu III. pripraviť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Nitre, dňa 26. 
9. 2024, materiál na prenájom nehnuteľností v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obci 
v znení neskorších predpisov  
                
                                                                                                                            
               K: MZ  

II. 
Plnenie: 
 
 
V zmysle schváleného uznesenia č. 303/2024-MZ zo dňa 05. 09. 2024 pripraví návrh                           
na nakladanie s majetkom Mesta Nitra, riaditeľka Základnej školy Fatranská 14, Nitra. 
 
 
Na základe časovej zaneprázdnenosti Ing. Ondriša, predsedu predstavenstva FC nie je možné 
splniť uznesenie.  
Uznesenie sa plní, NT: 26. 6. 2025  
 
 
 
                                                                            
 
         _____________________ 
                                                                                               RNDr. Slavomíra Palková  
                                                                                                     riaditeľka školy                                                                     
 
Spracovala: RNDr. Slavomíra Palková 
 
 
V Nitre, dňa 2. 5. 2025                                                                                      p. č.  
 



 

Kroky, kt. sme v danej veci zrealizovali: 
 
Apríl 2025: Z dôvodu nahlásenia vysokej neprítomnosti členov RŠ sa nemohlo uskutočniť 
mimoriadne zasadnutie RŠ, preto sa o nových požiadavkách p. Ondriša a podmienkach 
prenájmu hlasovalo formou per rollam. 
RŠ neodporučila riaditeľke školy opciu na ďalších 10 rokov nájmu z dôvodu, že v danom čase 
už nebudú členmi RŠ, ako aj využívanie ihriska žiakmi našej školy max. 3 hodiny denne. 
S ostatnými požiadavkami podmienok prenájmu súhlasili. 
 
P. Ondriš bol následne 2 x vyzvaný k vyjadreniu sa k podmienkam prenájmu, no z dôvodu 
časovej zaneprázdnenosti sa k tomu ešte nedostal (mail zo dňa 28. 4. 2025).  
 
Z daného dôvodu nevieme s majetkovým oddelením pripraviť návrh na zmenu uznesenia 
v ktorom by bolo zakomponované vylúčenie verejnosti a pripraviť materiál na prenájom 
nehnuteľnosti. 
 
 
 
 

 
 
 


